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Z A P I S N I K 
 

SA SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA UHS-a 

održane dana 6. studenog 2023.g na Vrhovnom sudu RH 

 

  
 

 

NAZOČNI: 

 

1. Predsjednik UHS-a: Damir Kontrec 

2. Zamjenik predsjednika: Marin Mrčela 

3.  Tajnik UHS-a: Damir Palatinuš 

4.  Za ogranak Zagreb I: nitko 

5. Za ogranak Šibenik: Ljudevit Zoričić 

6. Za ogranak Zadar: Hrvoje Visković 

7. Za ogranak Vukovar: Irena Lenić 

8.  Za ogranak Varaždin: Bojana Skenderović 

9. Za  ogranak Split: Ivan Čulić 

10. Za ogranak Sisak: Božena Perić 

11. Za ogranak  Rijeka:  Danijela Mandekić Lerga 

12. Za ogranak Pula: Margareta Vivoda 

13. Za ogranak Osijek: Sanja Zagrajski 

14. Za ogranak Karlovac: Leon Kovačić 

15. Za ogranak Dubrovnik:  Pero Miloglav 

16. Za ogranak Bjelovar: Sanja Klauda 

17. Za ogranak Zagreb II: Ivica Veselić 

18. Za ogranak Zagreb III: Vesna Horvath 

19. Za ogranak Slavonski Brod: Ante Drmić 

20. Za ogranak Velika Gorica: Zinka Bulka 

21. Za ogranak Trgovački i Upravni sud u Zagrebu: Ivana Manestar 

22. Za ogranak Prekršajni sud u Zagrebu: Andrea Tovarac Krelja 

23. Za ogranak Prekršajnih sudova s područja Županijskog suda u Splitu: Mario Bakota 

24. Za ogranak Općinskog suda u Splitu: Snježana Cvitanović 

25. Dopredsjednici: Ljudevit Zoričić, Tijana Kokić i Sanja Zagrajski 

26. Za Nadzorni odbor: nitko  

27.Zamjenik glasnogovornika: Ivana Bilušić  

 

Započeto u 14,00 sati 

 

 Konstatira se da su sjednici Upravnog  odbora UHS-a  prisutni i  Kolinda Kolar  i 

Biserka Pavković Fučak  koje su  zajedno  s Ljudevitom Zoričić kao  članovi  Radne skupine  

za izmjenu Zakona o plaćama pravosudnih dužnosnika bili na sastanku  koji je održan   3. 

studenog 2023. godine.  

 

Predsjednik  UHS-a  Damir Kontrec  otvara sjednicu te predlaže slijedeći 
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D N E V N I     R E D : 
 

1. Izvješće sa sastanka Radne skupine za izmjenu Zakona o plaćama pravosudnih 

dužnosnika (druga faza) održanog 3. studenoga 2023. – izlažu članovi Radne skupine ispred 

UHS-a. 

2.      Dogovor oko daljnjih koraka vezanih u donošenja nove izmjene Zakona o plaćama 

pravosudnih dužnosnika. 

3.      Razno. 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Kontrec otvara sjednicu,   te  poziva   članove Radne skupine  za izmjenu 

Zakona o plaćama pravosudnih dužnosnika  da izvijeste  članove Upravnog  odbora UHS-a  o 

sastanku  Radne skupine koji je održan  3. studenog 2023. godine u Ministarstvu pravosuđa i 

uprave.  

 

Kolinda Kolar  upoznaje prisutne da na održanom  sastanku  nisu postignuti  nikakvi 

konkretni dogovori  koji bi se  odnosili  na  propisivanje 4 platna razreda za  suce  

prvostupanjskih sudova s  koeficijentima od  4,21  do  5,00,  te sa   nešto većim  

koeficijentima za suce  županijskih sudova,  kao niti u pogledu   indeksacije  koja  bi bila   

provedena  za plaće sudaca,  sve  uz obrazloženje da   članovi Radne skupine  iz redova  

Ministarstva  pravosuđa i uprave  nemaju ovlasti  za  odlučivanje  o navedenim  elementima  

kojima bi se  u drugoj fazi rješavalo pitanje  sudačkih plaća.  Također  nije dobiven odgovor 

na pitanje  iz kojeg razloga  se rok za rješavanje  pitanja sudačkih plaća u drugoj fazi  

pomaknuo sa  1. siječnja 2024. godine  na 1. srpanj  2024. godine uz napomenu  da je od 

strane    članova Radne skupine iz   Ministarstva  pravosuđa i uprave izjavljeno  da se ovdje 

ne radi o sindikalnim pregovorima, te je istaknuta teza da se  pitanje plaća   pravosudnih 

dužnosnika ne može rješavati  prije  rješavanja  plaća  državnih  službenika.  

 

Ljudevit Zoričić  navodi da je stekao dojam  da se  članovi Radne skupine  iz  redova 

sudaca  nalaze u sastavu  Radne skupine samo radi broja,  da su  članovi Radne skupine  iz 

redova sudaca nastupili jedinstveno, ali neovisno o tome ništa  konkretno nije dogovoreno,  te 

je u prvi plan stavljeno pitanje  "uskočkih dodataka" za dio sudaca, a da pri tome   nisu  

riješena pitanja  osnovnih kriterija na temelju kojih bi se utvrdile visine plaće sudaca.  

 

Predsjednik Kontrec  ističe  da su u pogledu  službenika  predloženi  koeficijenti od  

0,98 do 8,00, te se stoga  u pogledu sudaca  traži  da se i  njihove   plaće usklade s  

koeficijentima  koji su  predloženi za službenike.  Pri tome  upoznaje  prisutne  s sadržajem  

e-mail  poruke koju mu je u svibnju  2023. godine poslao   ministar  pravosuđa i uprave,  a u 

kojem je  navedeno da će se  pitanje plaća sudaca  i drugih pravosudnih dužnosnika u drugoj  

fazi  riješiti  do kraja  2023. godine.  

 

Ljudevit Zoričić  smatra da bi  UHS trebao tražiti  da se u pogledu rokova poštuje ono 

što je  od strane  ministra  pravosuđa i uprave  navedeno  u e-mail poruci ministra pravosuđa i 

uprave od  svibnja 2023. godine,  a Marin Mrčela smatra da bi javno trebalo pozvati Vladu i 

Ministarstvo   pravosuđa i uprave  da nastave  s realizacijom onog što je obećano u svibnju  

2023. godine.  

 

Kolinda Kolar  u svezi  održanog sastanka  Radne skupine  ističe  da  su članovi Radne  

skupine  iz redova Ministarstva pravosuđa i  uprave  iskazali da nemaju ovlasti  za dogovore 
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oko konkretnih rješenja,  te s obzirom na navedeno smatra da bi  trebalo tražiti da 

predsjednika UHS   primi predsjednik Vlade  RH  kako bi se   realiziralo ono što je obećano.   

 

U pogledu  dosada  ostvarenih   rezultata  koji se odnose  na visinu plaće sudaca   

predsjednik Kontrec navodi da je na međunarodnim skupovima upoznao  kolege drugih  

zemalja da su plaće u RH  za  prvostupanjske suce povećane za  30%, za ostale suce 13%, a 

što nije zanemarivo, ali je pri tome potrebno uzeti u obzir da  dugi niz godina   plaće sudaca  u 

RH  nisu povećavane,  te je potrebno nastaviti aktivnosti kako bi se  realizirala  druga faza  u 

rokovima koji su bili obećani odnosno dogovoreni. Napominje da se naredni sastanak Radne 

skupine za izmjenu Zakona o plaćama pravosudnih dužnosnika planira za tri tjedna. 

 

AD 2.  

 

Nakon provedene rasprave  i izvješća sa sastanka Radne skupine za izmjenu Zakona o 

plaćama pravosudnih dužnosnika od  3. studenog 2023. godine UO UHS jednoglasno  donosi 

slijedeće zaključke:  

 

1.Upravni  odbor UHS-a  izdati će  priopćenje za javnost o problematici rješavanja sudačkih 

plaća u drugoj fazi sukladno ranijim dogovorima s Ministarstvom pravosuđa i uprave. 

 

2.Predsjednik UHS-a  dopisom   će se obratiti    ministru pravosuđa i  uprave  sa zahtjevom  

za sastanak  na kojem bi se tražilo  rješavanje pitanja  plaća sudaca i drugih pravosudnih 

dužnosnika u ranije dogovorenim rokovima. U slučaju ukoliko  se u roku od 8 dana  ne dobije 

povratna informacija u svezi navedenog u pogledu istog pitanja zatražiti  će se  sastanak s 

predsjednikom  Vlade RH.  

 

3.O problematici rješavanja pitanja plaća  sudaca i drugih   pravosudnih  dužnosnika   

obavijestiti će se  Europska komisija i Joze Štrus, službenik za politiku koji radi na pravnoj 

politici EU-a i vladavini prava.  

 

4.U slučaju ukoliko se  do  kraja studenog  2023. godine  ne postignu konkretni  rezultati u 

pogledu  prethodno navedenih zahtjeva  Udruge hrvatskih sudaca  odlučiti će se  o daljnjim 

koracima koji će biti poduzeti od  strane UHS-a.  

 

5.O poduzetim radnjama u svezi  plaća  sudaca i drugih pravosudnih dužnosnika  uputiti će se    

pismo predsjedniku Vrhovnog suda RH.  

 

6.Radi efikasnijeg rješavanja  problematike  plaće sudaca i  drugih pravosudnih dužnosnika 

UHS će ponovno angažirati PR stručnjaka (agenta za odnose s javnošću) za period do kraja  

2023. godine.  

 

AD 3. 

 

Od strane  dopredsjednice  UHS-a Sanje  Zagrajski predloženo je da se  odredi datum i 

mjesto  održavanja Zbora UHS-a  tijekom  2024. godine, a sve kako bi suci  mogli planirati 

svoje obveze  u narednoj kalendarskoj godini.  U svezi navedenog  predstavnici  ogranaka 

UHS-a  Vukovar i Slavonski Brod  navode da  postoje mogućnosti organiziranja Zbora UHS-

a na jednom od ta dva   područja, u svezi navedenog   izvršiti će provjeru smještajnih 

kapaciteta i ostalih uvjeta za održavanje Zbora UHS-a, te  će se u pogledu navedenog donesti  

odluka  na narednoj  sjednici  Upravnog  odbora UHS-a.  



 4 

 

Od strane Ljiljane Miline  pismenim putem  predloženo je  da se odluči o  povećanju   

članarine za članove  UHS-a na  10,00 EUR. U svezi navedenog   predsjednik Kontrec 

napominje da  odluku o eventualnom povećanju članarine donosi Zbor UHS-a, te da se stoga  

u svezi navedenog pripreme konkretni prijedlozi o tome da li će se  povećavati članarina za 

članove UHS-a te  o eventualnoj   visini  nove članarine.  

 

Damir Palatinuš  i Mario Bakota  upoznaju prisutne  sa   zahtjevom  za financijsku 

pomoć zbog teške bolesti sutkinje Svijetlane Romac  koja se nalazi na dugotrajnom bolovanju  

od  31. svibnja 2022. godine,  a u pogledu   čega je ista  dostavila i  liječničku dokumentaciju 

tajniku UHS-a.  U svezi navedenog donosi se slijedeći zaključak: 

 

Sutkinji Općinskog prekršajnog suda u Splitu Svijetlani Romac  odobrava se  

jednokratna novčana pomoć  u iznosu od  2.000,00  EUR neto,  te će se isplata  navedenog 

iznosa izvršiti iz sredstava centrale UHS-a.  

 

 

Dovršeno u 15,15 h 

 

 

      Zapisnik vodio i sastavio 

            Damir Palatinuš 


